
 

 

 

 

Zápis ze zasedání Rady MAS Broumovsko+, z. s. 

 
 

 

 
 

 

 
 

Členové Rady MAS: 

Zemědělské družstvo Šonov u Broumova, zastoupené Bc. Vladimírem Grusmanem, město 
Meziměstí, zastoupené Bc. Pavlínou Jarešovou, DiS., Ing. Eva Blažková, MPA, obec Vernéřovice, 
zastoupená Ing. Tomášem Havrlantem, Benediktinský aeroklub Broumov, z. s., zastoupený Jiřím 
Žemličkou, obec Otovice, zastoupená Jaroslavem Korityákem, Bc. David Duda 
 
Přítomni:  
Dle prezenční listiny. 
 
Omluveni: 
město Meziměstí, zastoupené Bc. Pavlínou Jarešovou, DiS., Ing. Eva Blažková, MPA 
 
Hosté: 
Kristýna Jagošová, Alena Rusinová, Denisa Dědová, Dominika Sedláčková  

Identifikace zasedání Rady MAS 

Číslo zasedání Rady 12/2024 

Datum zasedání 25. 6. 2024 

Čas zahájení zasedání 17:30 

Místo konání  
kancelář MAS, 
Klášterní 1, 550 01 Broumov 



 

 

 

 

Zahájení 

Zasedání Rady zahájil předseda MAS – Zemědělské družstvo Šonov u Broumova, zastoupené              
Bc. Vladimírem Grusmanem. Zároveň byla na základě údajů v prezenční listině konstatována 
usnášeníschopnost Rady. Rada MAS Broumovsko+, z. s. byla svolána v souladu se Stanovami MAS.  

Kontrola usnesení 

V úvodu zasedání proběhla kontrola plnění usnesení z minulého zasedání Rady MAS. 
 
Usnesení: 
Rada MAS Broumovsko+, z. s. bere na vědomí kontrolu plnění usnesení. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0  Zdržel se: 0  

Program zasedání  

1) Různé 

Usnesení: 
Rada MAS Broumovsko+, z. s. schvaluje předložený program zasedání. 

Hlasování: Pro: 5      Proti: 0  Zdržel se: 0  
 

Volba ověřovatele 

Ověřovatelem zápisu byla navržen Bc. David Duda. 

Usnesení: 
Rada MAS Broumovsko+, z. s. volí ověřovatelem zápisu Bc. David Duda. 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0  Zdržel se: 1 
  



 

 

 

 

1) Různé 
a) Smlouva o nájmu garáže 

V rámci projektu MAP vzdělávání na Broumovsku II jsme pořídili velké mobilní dopravní hřiště za 
účelem půjčování školám. Hřiště je na základě poptávky půjčováno dále také jiným subjektům – 
zejména spolkům, obcím atd. Aktuálně je hřiště uskladněno v garáži v prostorách Základní školy 
Hradební. Vzhledem k tomu, že umístění garáže není pro nakládání s jednotlivými prvky 
dopravního hřiště vhodné, hledala kancelář MAS jiné prostory. Po jednání s panem starostou obce 
Hejtmánkovice bylo domluveno, že můžeme nově začít využívat prostory jejich garáže, která je pro 
manipulaci s hřištěm a pro dopravu např. dodávkou lépe dostupná. Na základě této komunikace 
byl připraven ze strany obce návrh smlouvy o pronájmu garáže, který schválilo zastupitelstvo a byl 
členům Rady zaslán společně s pozvánkou. Smlouva je platná od 1. 7. 2024 na dobu neurčitou 
s nájmem ve výši 200 Kč měsíčně včetně DPH.  

Dotaz na současný nájem. 

Usnesení: 
Rada MAS Broumovsko+, z. s. schvaluje smlouvu o nájmu garáže s obcí Hejtmánkovice dle 
předloženého návrhu a pověřuje předsedu MAS zajištěním jejího podpisu. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0  Zdržel se: 0 

b) Smlouva o podnájmu nebytových prostor a o užívání služeb coworkingového 
centra 

Činnost MAS se v poslední době rozšířila, zejména v souvislosti s administrací projektů NZÚL. Pro 
tuto činnost, konzultace a jednání s klienty je pravidelně využívána malá Kreslírna. Pro další 
jednání se žadateli do výzev MAS a jednání pracovních skupin se musí využívat také jiné jednaní 
prostory, než je současná kancelář. Z těchto důvodů začala kancelář MAS řešit možnost pronájmu 
další kanceláře. V úvahu přichází kancelář po DSO Broumovsko, která se nachází rovněž v bývalém 
klášterním gymnáziu. Tato kancelář je umístěna v přízemí a byla by tak mnohem lépe dostupná 
pro žadatele NZÚL. Na základě jednání se zástupci APRB byl vytvořen návrh smlouvy, který byl 
členům Rady zaslán společně s pozvánkou na zasedání. Smlouva je platná od 1. 7. 2024 do 31. 12. 
2024 s nájmem ve výši 8 700 Kč měsíčně včetně DPH.  

Případné prodloužení doby nájmu (s ohledem na využitelnost kanceláře v budoucnu) bude řešeno 
před koncem letošního roku. 

Usnesení: 
Rada MAS Broumovsko+, z. s. schvaluje smlouvu o podnájmu nebytových prostor a o užívání 
služeb coworkingového centra dle předloženého návrhu a pověřuje předsedu MAS 
zajištěním jejího podpisu. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0  Zdržel se: 0 

c) Smlouva o výpůjčce souboru prvků pro vzdělávací dopravní hřiště pro školy 

V souvislosti se změnou skladovacích prostor mobilního dopravního hřiště pro základní školy je 
třeba provést změny týkající se adresy místa převzetí ve stávající smlouvě o výpůjčce souboru 
prvků pro vzdělávací dopravní hřiště pro školy, která byla schválena Radou MAS na zasedání dne 
9. 6. 2022. Předmětem úpravy je tak změna adresy v bodě II. Doba a místo plnění smlouvy. 



 

 

 

 

Usnesení: 
Rada MAS Broumovsko+, z. s. schvaluje navržené změny ve smlouvě o výpůjčce souboru 
prvků pro vzdělávací dopravní hřiště pro základní školy dle předlohy. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0  Zdržel se: 0 

d) Nová zelená úsporám Light – žádost o poskytnutí podpory  

MAS plánuje podat další žádost o dotaci za technickou a administrativní podporu v programu 
NZÚL. Jedná se o 7. žádost o dotaci k předkládání žádostí o poskytnutí podpory v rámci Národního 
programu Životní prostředí ze SFŽP ČR. Tato žádost o dotaci bude ve své podstatě stejná jako 
předchozí podaná žádost (splňujeme základní podmínky výzvy) podána do Výzvy č. 1/2024, forma 
veřejné podpory bude SOHZ de minimis. Žádost na základě podepsaného Pověření pro možnost 
čerpání formou čistě SOHZ se týká až žadatelů, jejichž Odborné posudky jsou podepsané po 
podpisu Pověření. Pověření bylo oboustranně podepsáno 31. 5. 2024, úspěšně ukončené žádosti 
s posudkem podepsaným po 31. 5. 2024 zatím nemáme. 

Výše požadované podpory od SFŽP bude pro 7. žádost 186 000 Kč, a to na základě 21 dalších 
úspěšně ukončených žádostí (17 v plné výši, tj. 10 000 Kč pro MAS; 4 druhé žádosti, tj. 4 000 Kč pro 
MAS). Celkem má naše MAS k 21. 6. 2024 úspěšně ukončeno 108 žádostí, což znamená „odměnu“ 
pro MAS ve výši 1 032 000 Kč. 

Usnesení: 
Rada MAS Broumovsko+, z. s. schvaluje podání žádosti o poskytnutí podpory „NZÚL-07“ v 
rámci Národního programu Životní prostředí ze Státního fondu životního prostředí ČR 
do Výzvy č. 1/2024 s režimem veřejné podpory formou SOHZ de minimis včetně veškerých 
souvisejících výdajů a ukládá Předsedovi MAS projednání a provádění případných změn. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Zasedání Rady bylo ukončeno v 18:00 hodin. 

Příští zasedání Rady proběhne korespondenčně s hlasováním per rollam v první polovině července.  

 

Zapsal: Zemědělské družstvo 
Šonov u Broumova, zastoupené 
Bc. Vladimírem Grusmanem 

Ověřeno dne:   

Ověřil: Bc. David Duda Ověřeno dne:   
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